
Zápis ze zasedání Školské rady konaného dne 9. října 2006 

 

Přítomni: 

Členové ŠR: 

Mgr. Josef Drmota (zástupce pedagogického sboru) - drmota@gymnsostelc.cz 

Mgr. Roman Fabeš (zástupce zřizovatele) – starosta@telc-etc.cz 

Ing. Miroslav Nosek (zástupce rodičů) – minosek@volny.cz 

PaedDr. Věra Zadinová (zástupce pedagogického sboru) - zadinova@gymnsostelc.cz 

 

Jako hosté: 

Mgr. Jan Sedláček (ředitel školy) – sedlacek@gymnsostelc.cz 

Ing. Oldřich Kadlec (zástupce ředitele školy) - kadlec@gymnsostelc.cz 

Mgr. Jindřiška Novotná (zástupce ředitele školy) - novotna@gymnsostelc.cz 

 

Omluveni: 

Lubomír Nerad (zástupce rodičů) – nerad.stav@ji.cz 

Eva Cupáková (zástupce zřizovatele) – eva.cupakova@telc-etc.cz 

 

 

Program: 

1. Zahájení schůzky – Mgr. J. Drmota 

2. Schválení klasifikačního řádu 

3. Výroční zpráva za školní rok 2005/2006 

4. Změny dotace hodin na gymnáziu 

5. Diskuze 

 

ad 2)  

Dle vyjádření Mgr. Sedláčka a ing. Kadlece proběhlo delší připomínkové řízení na obou školách, byly 

zohledněny rozdíly v hodinových dotacích předmětů na GOB a SOŠ, předepsán minimální počet 

známek za pololetí jako podklad pro klasifikaci. Klasifikační řád byl upraven i pro potřeby předmětů 

na SOŠ, ve kterých převažuje praktická výuka. 



Poté byl klasifikační řád, jehož konečné znění obdrželi všichni členové ŠR předem k prostu-dování, 

schválen všemi přítomnými členy ŠR. 

ad 3)  

Mgr. Fabeš doporučil, aby do výroční zprávy, která je připravena k tisku a provádějí se poslední 

korektury, bylo doplněno, že její obsah byl projednán na zasedání ŠR. 

Stanoveny termíny pro zpracování příští výroční zprávy: případné návrhy na doplnění výr. zprávy 

vznést nejpozději do konce dubna 2007, aby mohly být zavčas zpracovány. 

Výroční zpráva za školní rok 2005/2006 schválena všemi přítomnými členy ŠR. 

ad 4)  

Mgr. Sedláček a Mgr. Novotná: Pokyn MŠMT k navýšení počtu hodin na vyšším gymnáziu přišel až 8. 

8. 2006, v době, kdy byly hotové úvazky na další školní rok a rozvrh hodin. Pro školní rok 2006/2007 

bylo přijato následující řešení: V 1. ročníku VG budou mít žáci 2 hod. informatiky, v 2. ročníku 1 hod. 

matematiky a 1 hod. českého jazyka, ve 3. ročníku 1 hod. ČJ a 1 hod. občanské nauky, ve 4. ročníku 2 

hodiny ČJ týdně navíc. 

Výhled do příštích let bude projednán s učiteli, studenty a na jaře 2007 na zasedání ŠR. 

ad 5)  

Mgr. Fabeš: problematika vytížení zimního stadionu – v rozpisu na nadcházející sezónu chybí GOB a 

SOŠ. 

Mgr. Sedláček a ing. Kadlec: chybí účelové peníze na nájem, stadion bude využíván jen nárazově, 

nikoliv pravidelně 

Dotaz Mgr. Drmoty, jak vypadá vize školství v rámci kraje s ohledem i na řešení situace v Telči. 

Mgr. Fabeš: Jednání proběhlo. Chystá se vypracování studie města na školní areál v ulici Hradecká. 

Jsou rovněž vytipovány firmy na technické zpracování. Je v zájmu města, aby v budoucnu probíhala 

výuka na GOB a SOŠ v jedné budově. 

 

Zapsala: Věra Zadinová 

 

 

Další schůzka ŠR proběhne koncem dubna 2007. 


